
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 9. oktober 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål G
Vil ministrene redegøre for, i hvilket omfang de dyrevelfærdsmæssige konsekvenser ved 
virkemidlerne i den grønne trepart er undersøgt, før de bliver politisk besluttet og god-
kendt, og herunder hvad de dyrevelfærdsmæssige konsekvenser af statsstøtte til Bovaer 
vurderes at være, og mener ministrene, at de dyrevelfærdsmæssige konsekvenser er 
afdækket tilstrækkeligt?
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2023-24, jf. MOF alm. del - 
samrådsspm. BB.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Helene Brydensholt (ALT).

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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